Mission Prayer Movement: Myanmar and India

October 19, 2025

Living Hope - India

Please Pray For:

- 1. The Short-Term Mission (STM) teams serving in October and November that their time together will be mutually enriching and encouraging.
- 2. The branch churches, that they will grow stronger in faith, unity, and ministry impact.
- 3. Those who are new to the Christian faith, that they may be deeply rooted in the Word of God.
- 4. Joy's medical review on October 18 please pray for improvement in her health and for God's healing grace.
- 5. More committed teachers to serve faithfully in the Sunday School ministry.

Beulah Home - Myanmar

Prayer Points

1. Daily Provision for Children:

Pray for God's provision of daily food and essential needs for children in hardship, that they may experience His care and sustaining grace (Matthew 6:11).

2. Resettlement for Ms. Julia:

Lift up Ms. Julia, who is grieving the recent passing of her parent. Pray for God's comfort, guidance, and a stable resettlement that restores her hope and sense of security.

3. Resettlement for David:

Intercede for David, Pastor Joseph's son, who is among Malaysia's refugees. Pray that God will provide a safe, nurturing environment and open doors for his future.

4. Growth for Children:

Pray for the children's physical and spiritual growth, that their studies and faith may flourish under God's grace and loving guidance.

5. Freedom and Resettlement for Myanmar:

Pray for freedom, peace, and successful resettlement for the people of Myanmar, that they may rebuild their lives with dignity and hope.

Joce and Place – Myanmar

Prayer Update

Please continue to pray for Myanmar as the military junta intensifies aerial attacks, drone strikes, and artillery fire. A series of airstrikes have targeted schools, shelters, and communities where many displaced people have sought refuge.

Recently, hundreds have been killed by these attacks in Shan, Mandalay, Sagaing, Chin, and Kayin States, as well as along the Thai border areas. Many of the victims include children studying in schools, displaced elders, and mothers with babies.



Please pray for:

- God's comfort and grace for all who are injured or grieving, and for those in urgent need
 of medical care.
- The children and young people who live each day surrounded by trauma, fear, and loss.
- Protection for all who face life-threatening danger amid the junta's widespread and escalating attacks.
- The elders, women, and children living in extremely difficult conditions among the displaced—facing abuse, violence, rape, poverty, food shortages, injuries, and illness without adequate medical care or education.

May the Lord have mercy on Myanmar and bring healing, justice, and peace to this suffering nation.

宣教禱告運動:緬甸和印度

2025年10月19日

印度活望事工— Pastor Joshua

代禱事項:

- 1. 為十月與十一月的短宣隊(STM)禱告,求主使用他們,並在服事中得著造就與 激勵。
- 2. 為各教會分堂禱告,求主使教會在信心、合一與事工上更加堅固。
- 3. 為那些初信的弟兄姊妹禱告,願他們能夠扎根在神的話語中,靈命日漸成長。
- 4. 為Joy 師母在 10 月 18 日的健康檢查禱告,求主賜下康復與健康的改善。
- 5. 為主日學事工禱告,求主興起更多有委身心志的老師忠心服事主。

Beulah 兒童之家 - Pastor Joesph

代禱事項:

1. 兒童的日常供應:

求神親自供應生活在困苦中的兒童的每日飲食與基本需要, 使他們能經歷神的看顧 與恩典的扶持。(馬太福音 6:11)

2. 為 Julia 姊妹的安置代禱:

Julia 姊妹正經歷父母親最近離世的哀傷,求主親自安慰與引導她,並為她預備穩定的安置與生活,使她的心重新得著盼望與安全感。

3. 為 David 的安置代禱:

為 Joseph牧師 的兒子 David 代禱,他目前在馬來西亞的難民中。求主為他預備安全、 充滿關懷的環境,並開路引導他的未來。

4. 兒童的成長:

為孩子們的身心靈成長禱告,願他們在學習與信仰上都能在神的恩典與引導中茁壯成長。

5. 緬甸的自由與重建:

為緬甸百姓禱告, 求主賜下自由、平安, 使他們能以尊嚴與盼望重新建立生活。

緬甸 P&J Travel – Judson & Sandar

請繼續為緬甸禱告,因為軍政府加劇了空襲、無人機攻擊與炮火轟擊。最近一連串的空襲針對學校、避難所及難民聚居的社區,造成嚴重傷亡。

近來,數以百計的人在空襲中喪生,分布在撣邦、曼德勒省、實皆省、欽邦及克倫邦,以及泰緬邊境地區。許多遇難者包括在校學童、流離失所的長者及懷抱嬰孩的母親。



代禱事項:

- 1. 求主賜下安慰與恩典,醫治所有受傷與悲痛的人,也為那些急需醫療援助的人禱告。
- 2. 為兒童與年輕人禱告, 他們每天生活在恐懼、創傷與死亡的陰影之中。
- 3. 求主保守所有在軍政府廣泛攻擊下身處極大危險的人。
- 4. 為長者、婦女與兒童禱告,他們在流離失所的環境中面對虐待、暴力、強暴、貧困、糧 食短缺、傷病與缺乏醫療照顧、教育中斷等極端艱難的情況。

願主憐憫緬甸, 賜下醫治、公義與和平, 臨到這受苦的國家。